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Trafikudvalget har i brev af 24. oktober 2011 stillet mig følgende spørgsmål 31 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Henning Hyllested (EL).

Spørgsmål nr. 31:

Ministeren bedes gøre rede for, hvilke barrierer - bortset fra Banedanmarks 
planlægning og arbejdsgange - der hindrer, at der samtidig med at der 
anlægges dobbeltspor Lejre-Vipperød, også sker en immunisering, 
elektrificering samt etablering af ERTMS-signalsystemet på Nordvestbanen. 

Svar:

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser, at:

Som udgangspunkt vil det være teknisk vanskeligt, forbundet med betydelige 
projekt-risici og være meget bekosteligt, at afvige fra de planer og ændre i de 
projekter der pt. er igangsat på Roskilde-Holbæk.

Udvidelse af projektet ’dobbeltspor Lejre-Vipperød’ som foreslået vil med stor 
sandsynlighed betyde, at projektet skal igennem endnu en VVM høring, hvilket 
vil forsinke projektet 1-2 år. Det vil således ikke være muligt at leve op til den 
tidsplan, der er fastlagt i Folketingets beslutning ’dobbeltspor Lejre-Vipperød’, 
der siger at dobbelt-sporet skal stå færdigt i 2015.”

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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